

第75屆香港學校音樂節(2023)

上載影片步驟 (電腦及手提裝置均適用)







(步驟操作或用字可能會因電子設備型號而有所不同)

# 步驟

1

填寫「提交影片網上表格」 (請準備「參賽通知」及參賽影片檔案)



P.1-10

2

查閱影片提交狀況

查收系統電郵



P.11-12

## 重要事項:

- 請完成以上兩項步驟。
- 2. 提交網上表格截止限期為 <u>2023年2 月 24 日下午5時</u>。為免遇上網絡擠塞,請預留時間填寫網上表格及上載影片。網上表格的提交時間以本會之電腦系統計算為準,逾期提交網上表格,不論任何原因,一律不獲接納,本會亦不會另作安排。





# Hong Kong Schools Music and Speech Association

#### **Waiting Room**

請耐心等候。等候時切勿離開、關閉或重新整理此頁面

Position: 90

Estimated wait: 2 minutes

網上表格於2023年2月13日上午10時於協會網站公布。

請用Google Chrome、Apple Safari、

Microsoft Edge 或Mozilla Firefox 登入網上表格。

(註:表格並不支援Internet Explorer)

You will move to the front of the queue automatically. There is no need to refresh this page. Once you reach the front of the line you will have minutes to start your transaction

POWERED BY CrowdHandler

Last check in 下午2:58:19

ID: tok\_8Hm\*\*\*\*\*Aum []

若大量使用者同時進入表格,將出現此排隊畫面。你可以參考預計等待的時間。等候的時間長短需視乎當時系統使用人數。當輪到你時,你將自動被帶到下一頁並可以開始填寫表格。

等候時切勿離開、關閉或重新整理此頁面。



## 你有30分鐘填寫表格、揀選檔案及「提交」

你現進入提交程序,諸準備你的參賽通知及比賽影片。你需要在30分鐘內填寫及按「提交」表格。

請留意:影片檔案須為 MP4 或 MOV 檔案格式,檔案大小不可超過2GB,及解像度不可超過 1080p(1920x1080)。

Submission now begins. You should have your Competition Notification and the video ready. You need to fill in and press the "Submit" button within 30 minutes.

Please note the video file must be in MP4 or MOV formats, not larger than 2GB in file size, and resolution not larger than 1080p (1920x1080).



請根據「參賽通知」上的資料填寫表格。



香港學校音樂及朗誦協會 Hong Kong Schools Music and Speech Association

© 2022 Copyright

按"下一步"





當輸入一組「參考編號」及「驗證碼」後,參賽者姓名、項目編號及組別編號將顯示於頁頂。

### 請輸入你的電郵地址兩次

當你成功提交表格後,系統將自動發出電郵至此電郵地址。該電郵將附有所提交表格的副本。

此電郵地址只用作接收系統電郵之用,本會<u>不會</u>以此 電郵地址聯絡你。

## 按"下一步"

此為填寫網上表格的進程。



会務者後& Name of competitor(s): Chan Tai Man 項目網数 Class:  必 <b>保証的外項目</b> All items are mandatory <u>幸</u> 日 Declaration	N19	必須填寫所有項目  î
本人聲明影片中的表演者為參賽者本人。 I declare that the performer(s) in the video is/are the competitor(s) who enter the competition.		確認聲明
1. 你是否参賽者本人 / 你與參賽者的關係? Are you the competitor(s) yourself? / Your relationship with the competitor(s)?		
本人 Competitor myself  會員 Member	•	點選選項
2. 你的姓名 Your name	-	輸入提交者全名
3. 你是否願意讓本會使用此參賽影片作內部用途?		
5. 你定台原息級本首使用瓜麥賽飲斤作內部用述! Would you allow the Association to use this video for internal purpose?  是 Yes  否 No		你可按意願回答,無論「是」或 「否」,均不影響參賽資格及結果。



#### 注意事項:

- 1. 當你完成填寫及提交表格後,你會收到系統電郵。有關電郵將列出已提交的資料。如未有收到系統電郵,請檢查你電郵信箱中的垃圾及不同信件 匣。
- 2. 收妥系統電郵並不代表協會確認此提交紀錄符合參賽要求。提交人/參賽者有責任確保以下資料正確,包括: (i) 系統電郵內的資料 (ii) 所提交的影片 須與參賽者及其比賽項目相符 (例如同一參賽者為不同比賽項目提交影片,或會員為不同參賽者提交影片等)。
- 3. 如發現資料有誤,請於限期前

重新提交表格,否則本會有權不評審相關影片。本會將以最後提交紀錄為準。

#### Notice:

- 1. After filling in and submitting the Form, you will receive an email acknowledging the submission. If you have not received it in your inbox, please check your SPAM and other mail boxes.
- 2. Receiving the acknowledging email does not mean the Association confirms that the submission meets the entry requirements.

  Submitters/competitors must make sure all of the following are correct: (i) All the information in the acknowledging email. (ii) The video submitted must match with the competitor and class entered (for example, one competitor is submitting videos for more than one entry, or one member is submitting videos for different competitors etc.)
- 3. If any discrepancy is found, please re-submit the Form before the submission deadline reserves the right of not adjudicating the concerned videos if the records do not match. The Association will take the information from the last submission as final.

一 我已閱讀及知悉以上注意事項。

I have read and fully understood the above declaration.

確定你已閱讀及明白以上注意事項

下一步 Next Step

按"下一步"

Competitor's info

# 填寫「提交影片網上表格」



參賽者姓名 Name of 項目編號 Class: Chan Tai Man N19 competitor(s): 上載影片 Video Upload 此為影片檔案規格要求: 只接受 MP4或MOV格式 · 只接受 MP4 或 MOV檔案格式 檔案不得超過2GB · 檔案大小不可超過2GB 解像度不得超過 1080p (1920 x 1080) • 解像度不可超過 1080p (1920x1080) 如你的影片檔案的大小/解像度超過要求,你可以 • Only accepts MP4 or MOV formats 壓縮你的檔案,或重新拍攝。 • File size not larger than 2GB Resolution not larger than 1080p (1920x1080) 拖曳檔案到此或 Drag and drop the file here or 瀏覽檔案 Browse 1. 可以從你的電腦拖曳檔案到此 或 2. 可按此瀏覽及選取電子設備中的檔案 如你的電子設備不支援拖曳功能,請用瀏覽及選取檔案功能 1. 参審者資料

Declaration



参謇者姓名 Name of Chan Tai Man 項目編號 Class: N19 competitor(s): 如你的檔案格式、大小或解像度有問題,此處 上載影片 Video Upload 將顯示「你的影片檔案不符合要求 」 , 請重新 · 只接受 MP4 或 MOV檔案格式 選取檔案。 · 檔案大小不可超過2GB •解像度不可超過 1080p (1920x1080) 按 "x" 棄選原有檔案, • Only accepts MP4 or MOV formats 再重選檔案 • File size not larger than 2GB • Resolution not larger than 1080p (1920x1080) output\_2GB.mp4 瀏覽檔案 Browse 2316.2 MB 你的影片檔案不符合要求。 Your video file does not fulfil the requirement. 你的影片檔案大小不符合要求。 Your video file size does not fulfil the requirement.











參賽者姓名 Name of competitor(s):

Chan Tai Man

項目編號 Class:

N19

感謝你提交表格,你將會於30分鐘內收到系統電郵(若當時上載量較多,或需等候更長時間)。如未有收到系統電郵,請檢查你電郵信箱中 的垃圾及不同信件匣,或登入網上表格提交紀錄以查閱提交情況。

如果沒有顯示提交紀錄,表示你是次的影片提交未能成功,請重新填寫及提交表格。

請核對系統電郵或提交紀錄內容,包括提交資料是否正確,及影片是否正確、完整及流暢。如發現任何問題,請於限期前 按此連結 重新提交,否則本會有權不評審影片。

請注意,完成提交影片不代表本會確認此提交紀錄符合參賽要求,提交人/參賽者務必確保所提交的資料正確。

上傳參考編號: MRP3RURB09TGPTF3

Thank you for your submission. You will receive an email acknowledging submission within 30 minutes (or longer waiting time if uploads traffic is heavy). If you have not received it in your inbox, please check your SPAM and other mail boxes; or log in to Video Submission Form Record to check your submission status.

If there is no submission record, it means the submission is unsuccessful. Please fill in and submit the form again.

Please verify the content in the acknowledging email or "Record", including whether the information is correct or not, and the video is

correct / complete and smooth or not. If any pro-

requirements. You must make sure all the informe 及不同信件匣。

The Association reserves the 提交網上表格後,將收到系統電郵。

Please note that successful submission of this for 如未有收到系統電郵,請檢查你電郵信箱中的垃圾信件匣

Upload Reference ID: MRP3RURB09TGPTF3

11

45.72MB

# 查收系統電郵及核對有關資料



	寄件者: HKSMSA <hksmsa@eleamingpro.com></hksmsa@eleamingpro.com>	寄件日期:	1/11/2022 (週二) 14
	收件者·		7
	副本:		
	### 主言:		
	此電郵由系統自動發出,請勿回覆此電郵。		
	This email is auto-generated by our system. Please do not reply to this email directly.		
	致提交者:		
	本會已收妥你就 的影片提交紀錄及影片如下,惟此電郵不代表本會確認这个提交	紀錄符合參賽要求。	
	請核對以下內容,包括提交資料是否正確,及影片是否正確、完整及流暢。如登珥住住		1) 接
	此違結重新提交,否則本會有權不評審影片。		
	■ 国家你参與香港學校朗誦節・		
	香港學校音樂及朗誦協會		
	Dear submitter.		
	This is to acknowledge that the Association has received your Video Submission Record and video for		is
	below. Yet this email does not mean the Association confirms that the submission meets the entry requirements.  Please verify below content, including whether the information is correct or not, and the video is correct / comp	late and emooth or not	• If onto problem is
	found, please click here to re-submit before the submission deadline	iete and smoom or not	II ally proorem is
5	The Association reserves the right of not adjudicating the video otherwise.		
	The state of the s		
	Thank you for participating in the Hong Kong Schools Speech Festival.		
	Hong Kong Schools Music and Speech Association		
	提交紀錄		
	Submission Record		
	参賽者資料 Competitor's information		
	(1) 參考編號 Reference Number		
	33333333		
	(2) 驗證碼 Validation Code		
	VDCODE		
	(3) 參賽者姓名 Name of Competitor(s)		
	Chan Tai Man		
	(4) 項目編號及組別 Class No. and Group		
	N19 (5) 影片 Video (切勿將此影片連結發放 Do not disclose this video link to anyone)		
	(3) 影片 Video (切刃將此影片 建踏破放 Do not disclose this video link to anyone) https://vimeo.com/765975177/2476bb27d2		
	it: 已上載至雲端平台的影片將需時進行轉碼等處理。若閣下未能即時觀看影片,請於 30 分鐘後重新整	理官而。	
	Note: The submitted file would be transcoded and processed on cloud server. If you cannot view the video imme		the page after 30
	minutes.	***	

- 1) 系統電郵列出已提交的資料,及上載至雲端平台(Cloud server)的影片連結及原檔大小的資料。
- 2) 會員/參賽者須確保提交的資料正確。 如發現任何問題,請於截止限期前 (即2023年2月24日下午5時)重新提交。
- 3) 如重複提交表格,本會將以最後提交 紀錄為準。

寄件者: HKSMSA <hksmsa@elearningpro.com>

(6) 原本檔案大小 Original File Size

45.72MB

# 查收系統電郵及核對有關資料



收件者:	
副本:	
主旨:	
此電郵	#由系統自動發出,請勿回覆此電郵。
This en	mail is auto-generated by our system. Please do not reply to this email directly.
致提る	Z者:
請核業	8的影片提交紀錄及影片如下,惟此電鄭不代表本會確認性。是交紀錄符合參賽要求。 的以下內容,包括提交資料是否正確,及影片是否正確、完整及演場。如登珥上記 期前 ( 直重新提交,否則本會有權不評審影片。
香港學	か多與香港學校朗緬節・
This is below. Please found,	to acknowledge that the Association has received your Video Submission Record and video for Yet this email does not mean the Association confirms that the submission meets the entry requirements. verify below content, including whether the information is correct or not, and the video is correct / complete and smooth or not. If any problem is please click here to re-submit before the submission deadline.
Thank	you for participating in the Hong Kong Schools Speech Festival.  Kong Schools Music and Speech Association
提交約	
(1) 参 33333 (2) 驗 VDCC (3) 参 Chan	證碼 Validation Code
https:// 註:E	片 Video (切勿將此影片連結發放 Do not disclose this video link to anyone) (vimeo.com/765975177/2476bb27d2 是上載文章滿平台的影片將隔時進行轉碼等處理。岩間下未能即時觀看影片,請於 30 分鐘後重新整理頁面。 The submitted file would be transcoded and processed on cloud server. If you cannot view the video immediately, please refresh the page after 30

當你檢查影片連結時,已上載至雲端平台的影片或正進行轉碼(transcoding)及其他處理程序。

若你未能即時觀看影片及出現 "Sorry. This video will be available for viewing shortly",請於稍後時間重新整理頁面,或<mark>透過桌上電腦版 Vimeo 查看影片。</mark>

Sorry

This video will be available for viewing shortly.



# 感謝閣下支持 第75屆香港學校音樂節 (2023)